



## Ed Fairhurst

Ed Fairhurst had an illustrious career representing both Canada's Men's Rugby Team and Canada's Men's Sevens Team. He played for 12 years with Canada's Men's Rugby Team, from 2001 to 2012, earning 57 international caps and participating in three Rugby World Cups (2003, 2007, and 2011).

At the time of his retirement, he held the record for the most caps by any scrumhalf in Canadian rugby history. In addition to his success in 15s, Fairhurst also played for Canada's Men's Sevens Team from 2000 to 2005, appearing in 15 tournaments, including the 2002 Commonwealth Games and the 2005 Sevens Rugby World Cup.

On the professional rugby circuit, he spent two years with the Cardiff Blues (2005–2006), making 12 appearances, and three years with the Cornish Pirates (2006–2008), where he accumulated 49 appearances.

\*\*\*

Ed Fairhurst a eu une carrière illustre en représentant à la fois l'équipe masculine de rugby du Canada et l'équipe masculine de rugby à VII du Canada. Il a joué pendant 12 ans avec l'équipe masculine de rugby du Canada, de 2001 à 2012, obtenant 57 sélections et participant à trois Coupes du Monde de Rugby (2003, 2007 et 2011).

Lorsqu'il a raccroché ses crampons, il détenait le record du plus grand nombre de sélections pour un demi de mêlée dans l'histoire du rugby canadien. En plus de ses réussites à XV, Fairhurst a également joué pour l'équipe masculine canadienne de rugby à VII de 2000 à 2005, participant à 15 tournois, dont les Jeux du Commonwealth de 2002 et la Coupe du Monde de Rugby à VII de 2005.

Sur le circuit professionnel, il a passé deux ans avec les Blues de Cardiff (2005-2006), où il a fait 12 apparitions, et trois ans avec les Cornish Pirates (2006-2008), avec 49 apparitions.

### HEAD OFFICE

Victoria Office / Bureau de Victoria  
3019 Glen Lake Road  
Langford, BC CANADA V9B 4B4  
Tel / Tél: 250-483-1202

Vancouver Office / Bureau de Vancouver  
Suite 450 - 375 Water Street  
Vancouver, BC CANADA V6B 5C6  
Tel / Tél: 778-379-5770

rugby.ca  
contact@rugby.ca

